
Požiadavky a odpovede zo zasadnutia VMČ ZÁPAD z 27.11.2024 
 

ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4185 

Pán Ševčík : Doplňujúca otázka k odpovedi ID 4158: Nie je pravda, čo tvrdíte. 
Napr. na chodníkoch na ulici Majerská zostali výtlky (napr. pred domom č. 7 
alebo č. 3), ktoré ste mohli a hlavne mali v rámci bežných opráv opraviť. Avšak 
mne z nejasných dôvodov ste tak neučinili. Nejedná sa o veľké opravy ako Vy 
tvrdíte. Prosím, prejdite sa po tom chodníku. A otázka teda znie: Kedy prídete 
tie nedorobky dorobiť? 

Jaroš Roman, Ing. 

Lokálne opravy výtlkov na komunikáciách realizujeme počas celého roka, pokiaľ to 
poveternostné podmienky dovoľujú. Ulicu Majerskú máme zaradenú v zozname objektov 
stavebnej údržby s predpokladaným termínom realizácie v prvom štvrťroku 2025. 

V procese - 
naplánované 

4186 
Pán Ševčík : Opäť žiadam osadiť autobusový prístrešok na zastávke 
Pod Privádzačom smer centrum. Múdra Hana, Ing. 

Tento rok bola dokončená projektová dokumentácia. Realizácia projektu je naplánovaná 
na budúci rok. 

Zatvorené 

4187 

Pán Ševčík : Taktiež opätovne žiadam osadiť prístrešok na zastávke Bratislavská 
smer NM a opraviť nástupnú plochu. Múdra Hana, Ing. 

V rámci hliadkovej služby zvýšime kontrolnú činnosť v danej lokalite. V budúcom roku, 
samozrejme podľa rozpočtových možností, by bolo vhodné umiestniť v danom podchode 
bezpečnostné kamery. 

Zatvorené 

4188 

Pán Ševčík : Kedy osadíte aspoň lavičky na zastávke MHD pri záchytnom 
parkovisku ŽST Zlatovce? Mlynčeková Adriana Ing. arch. 

Mesto Trenčín nevidí dôvod na osadenie lavičiek na záchytnom parkovisku pri ŽST Zlatovce. 
Ide o pozemok situovaný v tesnej blízkosti frekventovanej komunikácie, ktorého primárnou 
funkciou je možnosť bezplatného parkovania, jednak pre obyvateľov priľahlých bytových 
domov s cieľom odľahčenia parkovania na sídlisku Kvetná ale aj návštevníkov mesta s cieľom 
lepšej dostupnosti centra. 

Zatvorené 

4189 
Pán Ševčík : Aké sú ročné náklady na fontány v centre mesta? 

Jaroš Roman, Ing. 
V roku 2023 boli v meste Trenčín náklady na prevádzku všetkých fontán vrátane pitných 
a osviežovačov 25 397,-€. 

Zatvorené 

4190 
Pán Ševčík : Aké sú predpokladané ročné náklady vodných prvkov 
po rekonštrukcií na Hviezdoslavovej ulici? Mlynčeková Adriana Ing. arch. 

Na predmetnú otázku vyčíslenia nákladov na prevádzku vodných prvkov bude možné 
odpovedať po ukončení a skolaudovaní stavby, ako aj jej uvedení do prevádzky. 

V procese - 
naplánované 

4191 
Pán Ševčík : Koľko parkovacích miest je v zóne Z? A koľko je držiteľov 
rezidentských kariet v zóne Z? 

Múdra Hana, Ing. 
622 parkovacích miest v pásme Z 

391 rezidentských parkovacích kariet + 15 ZŤP rezidentských parkovacích kariet 

Zatvorené 

4192 
Pán Ševčík : Kto a kedy schvaľoval štúdiu „Riešenie parkovísk pri futbalovom 
štadióne Trenčín- m.č. Záblatie“? Múdra Hana, Ing. 

Uvedená štúdia riešenia parkovísk bola odsúhlasená odbornými útvarmi dňa 27.4.2023 v 
rámci žiadosti spoločnosti LUTRANS – REAL, spol. s r.o. o vysporiadanie pozemku. Štúdia 
bola vypracovaná na základe požiadaviek VMČ Západ predložených na zasadnutí dňa 
29.3.2023. Po vypracovaní štúdie na základe požiadaviek VMČ Západ, bola táto štúdia 
opätovne predložená na jej odsúhlasenie v rámci návrhu na predaj pozemku pre spoločnosť 
LUTRANS – REAL, spol. s r.o. na zasadnutí VMČ Západ dňa 22.6. 2023 a celý zámer bol 
odporučený na schválenie MsZ. 

Zatvorené 

4193 

Pani Fajtová : V prvej etape brnianskej chýba časť chodníka ku kruhovému 
objazdu na Zlatovskej, musí sa prechádzať 3x cez prechod cez cestu. Kedy 
bude chodník dorobený?  

Korienek Ján 

Na vybudovanie nového chodníka bude potrebné vypracovať projektovú dokumentáciu, 
na ktorú sa musia najskôr vyčleniť finančné prostriedky v mestskom rozpočte. 

 

Zatvorené 
(nie je 

v rozpočte) 

4194 
Pani Fajtová : V akom stave je príprava investičnej akcie Cyklotrasa Brnianska 
II. etapa? Na internete a aj v novinách sľubovali, že celá Brnianska bude 
hotová do jari. 

Korienek Ján 

V súčasnosti prebieha stavebné konanie, po vydaní právoplatného stavebného povolenia 
bude možná realizácia, ak na ňu budú v mestskom rozpočte vyčlenené potrebné finančné 
prostriedky. 

Zatvorené 
(nie je 

v rozpočte) 

4195 

Pán Jánsky : Cintorín v Istebníku je obkolesený cestami, nie sú tam parkovacie 
miesta. Požadujeme umožnenie parkovania na Ružovej ulici, ktorá je už 
zjednosmernená. V súčasnosti je tam značka zákaz státia, stačilo by jej 
odstránenie. Len popri cintoríne by mohlo parkovať 6-7 aut. 

Múdra Hana, Ing. 

Státie na ulici Ružová je možné vždy jednostranné. V časti medzi Istebníckou a Záhradnou je 
možné státie na pravej strane cesty, medzi Záhradnou a Orechovskou je možné státie 
na ľavej strane cesty, samozrejme vždy mimo vjazdov do nehnuteľností. Státie po oboch 
stranách nie je možné 

Zatvorené 

4196 
Pán Jánsky : Dve fasády KD na Istebníckej sú premaľované, na hlavnej 
od cesty sa lešenie už rozobralo, nerobí sa tam nič. Nebude sa s ňou už nič 
robiť? 

Lisáček Benjamín, Ing. 
Aktuálne sa s fasádou nič ďalšieho neplánuje. V prípade ak na jej maľovanie a opravu budú 
vyčlenené financie v rozpočte, tak mesto zabezpečí realizáciu. 

Zatvorené 



ID_číslo Požiadavka Zodpovední Odpoveď Status 

4197 

Pani Hajná : Požadujeme dokončenie poslednej etapy rekonštrukcie KD na 
Istebníckej ulici. Občania Istebníka sú ochotní zorganizovať finančnú zbierku. 

Lisáček Benjamín, Ing.; 
Korienek Ján 

Realizácia je podmienená vypracovaním projektovej dokumentácie a  schválením financií 
v rozpočte mesta mestským zastupiteľstvom. 

V procese - 
čaká sa 
na tretie 
strany 

4198 
Poslanci : Požadujeme vyčíslenie odhadovaných finančných prostriedkov 
potrebných na realizáciu poslednej etapy rekonštrukcie KD na Istebníckej ulici. Korienek Ján; Mlynčeková 

Adriana Ing. arch. 

Na dokončenie poslednej etapy rekonštrukcie KD je potrebné vypracovať projektovú 
dokumentáciu, na ktorú je potrebné schváliť v mestskom rozpočte 30 000,- 

Zatvorené 
(nie je 

v rozpočte) 

4199 

Pán Jánsky : Na cintoríne v Istebníku (Orechovská ulica) je oplotenie v zlom 
stave, je hnilý a padá. Bránky sú v dezolátnom stave, bežná oprava už nestačí. 
Keď robili chodník na Ružovej ulici, naviezli tam hlinu, ktorá tam zostala. Keď 
prší, nedá sa tadiaľ prejsť. Plot cintorína od Kvetinovej ulice je zarastený 
brečtanom, plot pod ním hrdzavie, požadujem jeho očistenie. 

Lisáček Benjamín, Ing. 

Lokálna oprava brán bola vykonaná 2.7.2024. Ich výmena ako aj rekonštrukcia oplotenia 
spĺňa charakter investičnej akcie. Začiatkom roka 2025 na to bude spracovaná cenová 
ponuka a zaradí sa do zásobníka investičných akcií. Podmienkou realizácie bude schválenie 
financií v rozpočte mesta. Popínavé dreviny (brečtan) boli vysadené v roku 2007 na základe 
požiadaviek nájomcov hrobových miest po otvorení urnového hája, aby bola táto časť 
pohrebiska oddelená od cestnej komunikácie. Prevádzkovateľom pohrebiska bude brečtan 
upravený strihom. Čo sa týka ostatkov hliny, tak k dnešnému dňu .t j. 6.12.2024 sa tam 
žiadna hlina nenachádza. 

V procese - 
naplánované 

4200 
Pán Jánsky : Nie je možné na cintoríne v Istebníku (Orechovská ulica) 
zabezpečiť prístrešok rovnako ako na evanjelickom cintoríne? Keď prší, nie je 
možné sa počas pohrebu skryť pred dažďom. 

Lisáček Benjamín, Ing. 

Realizácia požadovaného prístrešku je možná za predpokladu pridelenia financií v mestskom 
rozpočte. Uvedeným sa budú podľa nám dostupných informácií zaoberať poslanci 
za mestskú časť Západ. 

V procese - 
čaká sa 
na tretie 
strany 

4201 

Pán Jánsky : Požiadavka 3096 z 28.6.2023 (Na moju požiadavku na úpravu 
chodníka na Orechovskej ulici okolo cintorína som dostal odpoveď, že sa 
maximálne pokosí, lebo sa tam majú vyznačiť parkovacie stánia. Teraz som 
čítal na tabuli odpoveď, že sa to má vydláždiť. Parkovanie so zjednosmernením 
ulíc sa nebude realizovať?) Odpoveď bola taká, že sa pripravuje štúdia na 
zjednosmernenie úseku od kríža po Maticu Slovenskú, a že na tej strane bude 
parkovisko a nie chodník, preto sa s ním nebude nič robiť. Aký je stav 
v súčasnosti? 

Korienek Ján; 
Múdra Hana, Ing. 

V súčasnosti je projekt zmeny dopravného režimu časti Orechového a Istebníka v prípravnej 
fáze. Nie je možné definitívne povedať, či dôjde k zjednosmerneniu niektorých ulíc. 

Zatvorené 

4202 
Pani Hajná : Na križovatke Ružovej a Orechovskej je na súkromnom pozemku 
vysadený živý plot, ktorý bráni vodičom vo výhľade, musia ísť až do cesty, aby 
videli. Je to z hľadiska polície v poriadku? 

Múdra Hana, Ing. 

Preveríme rozhľadové pomery v teréne. Umiestnená zvislá dopravná značka „Daj prednosť v 
jazde!“ nevylučuje potrebné zastavenie vozidla pri vjazde na Orechovskú ulicu. Zatvorené 

4203 
Pán Jánsky : Keď sa zrealizoval nový chodník na Istebníckej, neboli dokončené 
terénne úpravy, je tam nerovný terén. Pri údržbe zelene to robí problémy, firma, 
ktorá ma na starosti kosenie to musí kosiť ručne. Nie je možné terénne úpravy 
popri tomto chodníku dokončiť? 

Korienek Ján; 
Jaroš Roman, Ing. 

Chodník bol zrealizovaný podľa schválenej projektovej dokumentácie a riadne prevzatý. Daná 
krajnica bude vždy ťažšie udržiavateľná, vzhľadom na to že má charakter nespevnenej 
krajnice. 

Zatvorené 
(kladne) 

 


